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Marlies Groen

Van: GriffieVS

Onderwerp: Overvolle milieuparkjes met gevolg afval in de groenstroken

 

Van:  

Verzonden: maandag 6 januari 2020 11:16 

 

Onderwerp: Aan de Raadsleden: Overvolle milieuparkjes met gevolg afval in de groenstroken 

 

 

Geachte Raadsleden                     6 januari 2020 

 

Onderstaande email met foto’s heb ik aan Wethouder Lamers verzonden. 

Graag vraag ik uw aandacht voor de milieuparkjes. 

Met vriendelijke groet 

 

 

Subject: Overvolle milieuparkjes met gevolg afval in de groenstroken 

 

Goede morgen mevrouw de Wethouder mw Lamers, 

 

U bent verantwoordelijk voor de uitvoering van het afval beleid. 

U vraag de burger zijn/haar afval gescheiden te deponeren bij de milieu parkjes. 

Uit ervarings cijfers weet U ook dat burgers, met name in het weekend, hun afval deponeren bij de milieu parkjes. 

En na vrije feestdagen is het aanbod nog groter. 

 

De burgers van Voorschoten hebben U al geruime tijd en veelvuldig, geattendeerd op het feit dat 

het aanbod van alle soorten vuil door burgers bij de milieu parkjes op geen enkele wijze is afgestemd op het 

door de Gemeente legen van die containers. Vraag-aanbod is helaas op geen enkele wijze afgestemd. 

Zelfs de kleding containers zijn overvol! 

Kom niet met het argument: de burger moet dan haar/zijn afval weer terug naar huis nemen! Kijk naar de oorzaak: 

de milieu parkje containers 

moeten beschikbaar zijn om afval ten alle tijden daarin te deponeren!  

 

Ook dit weekend waren alle!! milieu parkjes overvol met afval dat naast de containers wordt gestort dit 

omdat de containers overvol zijn. I.c. de Gemeente ze niet geleegd heeft. 

Heden ochtend was dit (nog steeds) het beeld bij de milieuparken (twee) v Beethovenlaan.  

Tevens waren alle groen stroken bezaaid met weggewaaid vuil dat naast de containers lag. 

 

Wil U immer het door U geïnitieerde “afvalbeleid” tot een succes maken door burgers te stimuleren afval 

gescheiden aan te bieden, dan zou U moeten beginnen om de milieuparkjes met een hogere frequentie  

te laten ledigen. Nu moet de plantsoenendienst ook nog uitrukken om al het weggewaaide afval op te ruimen. 

Nog meer onnodige kosten! 

 

U wilt dat Voorschoten gescheiden haar afval aanlevert….dan moet U ook zorgdragen voor de facilitering daarvan! 

Nb. Dit is geen moment opname: dit is een wekelijks aanzicht dat veelvuldig door vele burgers bij U is aangekaart! 
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Met vriendelijke groet, Regards 
 

 


